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Generelt 
På sidste Generalforsamling blev bestyrelsen pålagt ”at gøre noget ved ulovlige parkeringer”. 
Bestyrelsen udsendte en orienteringsskrivelse om problemet. 
Der blev givet mulighed for at indgive en skriftlig klage til bestyrelsen, som så ville koordinere 
klagerne, og dernæst indsende en samlet klage til Frederikssund Kommune. 
Men der kom ingen skriftlige klager til bestyrelsen, som nu formoder at det har hjulpet. 
En opsummering skader ikke, så her er den: 
”Der skal være etableret 2 parkerings pladser på matriklen, biler mm skal parkeres på matriklen, 
biler over 3500kg skal parkeres på Hanghøj.” 
 
Fællesantenne 
Bestyrelsen har udsendt stemmesedler til valg af TV kanaler. Resultatet er udsendt, og kan også ses 
på www.hjortehaven.dk.  
 
Husk, at det stadig er muligt at komme på Internettet for 50,- pr. måned med en anlægsudgift på ca. 
3.000,- kr. 
 
Fællesareal 
Der er kommet ny belægning på stierne mellem Dådyrvej og Sikavej. Belægningen er efterfølgende 
blevet testet af nogle kæmpe regnskyl senere på året. Og det viste sig at den holdt. Og så mener vi 
selv, at stierne er blevet bedre at gå på. Det er således en god investering på flere måder. 
 
Der er allerede blevet afholdt én store hakkedag her i 2008, hvor vi som hovedopgave skulle klippe 
den sidste del af roserne ned. Vi blev ikke helt færdige, og dette gøres på næste hakkedag. 
 
Legepladsen 
Efter flere års forfald er der nu helt styr på legepladsen. Flere nye aktiviteter er kommet til. 
Vi afholdt indvielse af legepladsen med grill og efterfølgende.petanque .  
 
Efterlysning 
Vi mangler stadig folk til fælles arealerne. !!!!  
Husk alle kan være med ”Man får ikke en større opgave end man magter” 
 
Webside 
Bestyrelsen har oprettet en webside med oplysninger om arbejdsdage, lokalplaner, driftsinformation, 
TV programmer mm. 
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